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W odpowiedzi na petycję z dnia 31.08.2022 r. w sprawie utwardzenia ulicy Husarskiej 

uprzejmie informuję, że znany jest mi stan nawierzchni ulic gruntowych w Pabianicach w tym 

również ulicy Husarskiej. Stąd też podjąłem wiosną 2018 r. decyzję przyjęcia 5 letniego planu 

likwidacji dróg gruntowych zastępując dotychczasowe nawierzchnie nawierzchniami bitumicznymi. 

W 2018 roku w ramach tego planu zostało utwardzonych 20 ulic, w 2019 roku 18 ulic, w 2020 roku 

10 ulic a w roku 2021 5 ulic. Jednocześnie chciałbym zapewnić, że plan utwardzenia wszystkich ulic 

o nawierzchni gruntowej w Pabianicach rozpoczęty w 2018 roku będzie kontynuowany zgodnie z 

przyjętymi przeze mnie założeniami. Obecnie planujemy remont kolejnych ulic, również ulica 

Husarska zostanie zgłoszona do kolejnej edycji dofinansowania z programu „Polski Ład". 

 

Prezydent Miasta Pabianic 

Grzegorz Mackiewicz 

 

 

 


